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 Punkt på 
dagsorden 

Til referat 

1.  Valg af dirigent  Sanne Korsholm Nissen.   
Dagsorden og rettidig indkaldelse godkendes.  
 

2.  Formandens 
beretning  Kære medlemmer, opstaldere og ansatte, 

Når vi ser tilbage på året, der er gået, kan vi med stolthed sige, at vi har oplevet både 

udfordringer og succeser. Der er mange grunde til at være optimistiske for fremtiden. Jeg 

vil gerne dele nogle af de vigtigste begivenheder fra det seneste år og deres betydning for 

klubben. 

Klubånd og fællesskab 

Sidste år talte vi meget om at styrke klubånden, og det er noget, vi virkelig kan være stolte 

af i dag. Vi er blevet et sted, hvor både børn og unge opholder sig i mange timer hver uge - 

flere forældre fortæller, at det til tider kan være svært at få dem med hjem! Det skønneste 

er at se, hvordan medlemmer på tværs af aldre og erfaringer blander sig, uanset om de har 

egen hest eller rider på rideskolehold. Alle er velkomne i legen og fællesskabet.  

Rosenholm Rideklub skal være en klub for alle, og på en smuk forårsweekend som for nylig, 

var det fantastisk at se så mange medlemmer nyde hestene, fællesskabet og foråret 

sammen. Juniorudvalget fortjener en stor tak for deres engagement i at arrangere 

pizzaspisning, hyggespring og pudsedage. Deres initiativer er med til at styrke fællesskabet, 

og vi er dem meget taknemmelige. 

Klubben er også ved at opbygge sine egne traditioner, som får stor opbakning. Pinseridt og 

Støt Brysterne-ridt er blevet tilløbsstykker, og Juniorudvalgets hyggespringningsdag blev 

afholdt for anden gang i 2024. De frivillige kræfter, der lægges i Jul på Slottet og 

strandrensning, er ligeledes med til at holde klubben økonomisk oven vande.  

Økonomiske udfordringer 

Selvom året har budt på mange positive oplevelser, har 2024 også været økonomisk 

udfordrende. En stor og uventet regning fra kommunen satte os under pres og tømte hele 

vores økonomiske buffer på én gang. Det har krævet stram styring og kreative løsninger for 

at sikre klubbens fortsatte drift. Vi er kommet igennem det, men det vil tage tid at 
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genopbygge en solid økonomisk reserve, og vi skal fortsat være påpasselige.  

Hestevelfærd på agendaen 

Hesteverdenen har igen i 2024 været i pressen med flere knap så flatterende sager. 

Polariseringen i debatten har også påvirket bestyrelsen, hvor forskellige holdninger til 

hestemanagement og træning har skabt frustration. Der er ingen tvivl om, at alle ønsker høj 

hestevelfærd, men hvordan den bedst opnås, har været et omdiskuteret emne. Der findes 

ingen simpel opskrift, og det bliver en vigtig opgave for bestyrelsen i 2025 at finde en 

løsning, der kan bygge bro mellem de mange synspunkter. For at få uvildige øjne på 

rideskolehestenes trivsel har vi ansat Rebekka Bak til at varetage deres velfærd. Vi ser frem 

til et godt samarbejde med hende. 

Byggeri 

Byggeriet på rideskolens areal er nu i gang efter mange udskudte startdatoer. Det er 

positivt, men understreger også behovet for en ny placering. Ridecentret arbejder på dette, 

men det har vist sig svært at finde et egnet sted. De fortsætter arbejdet og håber på en 

løsning snarest muligt. 

Personale og stabilitet 

Vi har i år oplevet en del udskiftning i personalegruppen, og vi ved, hvor vigtigt det er at 

finde gode og stabile medarbejdere. Vi har arbejdet aktivt for at skabe en balance mellem 

unge og mere erfarne medarbejdere. Især ansættelsen af Tina Jensen i stalden har bragt en 

helt ny ro og struktur. Vi er meget glade for vores unge medarbejdere, der tilfører energi og 

nye idéer, men vi har også brug for kontinuitet og beslutningskraft i klubben.  

Frivillighed i struktur 

I 2025 vil vi arbejde på at sætte frivilligheden på agendaen og i struktur, så de mange 

opgaver i klubben kan fordeles på flere skuldre. Vores mål er at gøre det at udføre frivilligt 

arbejde nemmere og sikre, at ingen føler sig overvældet af byrden. Ved at skabe mindre 

udvalg, hvor flere kan deles om mindre praktiske opgaverne, håber vi at gøre det lettere for 

flere at bidrage til klubbens fællesskab – uanset hvor meget tid man har til rådighed. Det vil 

styrke vores sammenhold og sikre, at ildsjælene ikke brænder ud.  
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Tak for hjælpen 

Afslutningsvis vil jeg gerne rette en stor TAK til alle vores medlemmer, opstaldere og 

ansatte. Der har været en fantastisk vilje til at hjælpe, og jeres engagement er uundværligt. 

Uanset om det er ved at give en hånd med praktiske opgaver, deltage i aktiviteter eller blot 

være en del af fællesskabet, så er det denne hjælpsomhed, der gør Rosenholm Rideklub til 

noget helt særligt. 

Jeg ser frem til et spændende 2025, hvor vi sammen kan bygge videre på det, vi har opnået, 

og samtidig tage fat på de udfordringer, der venter. Tak fordi I er med og tak for jeres 

indsats! 
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3.  Tilbagemelding 
på brugerunder-
søgelser 

Der er i efteråret 2024 gennemført to brugertilfredshedsundersøgelser – en for 
brugere af elevskolen, og en for opstaldere.  
 
Begge undersøgelser viste overvejende tilfredse brugere.  De kritikpunkter, 
undersøgelserne viser, kan bestyrelsen generelt genkende, og de er alle noteret 
som arbejdspunkter for det kommende år.  
 
Gennemgang: 
I elevskolen kan vi se at brugernes højeste prioritet er en positiv stemning i deres 
rideklub, og kvaliteten af undervisningen.   
Det første punkt vurderer brugerne at vi lever op til i høj grad, med en 
gennemsnitlig score på 7,6 ud af 10 mulige.   
 
Kvaliteten af undervisningen får ros når det gælder positive og venlige undervisere, 
at undervisningen er sjov, og at hestevelfærd prioriteres.  En gennemgående ting 
de besvarende brugere savner er, at der mangler mere kontinuitet og udvikling i 
undervisningen. Kvaliteten af undervisningen får en gennemsnitlig score på 6,2 af 
10 mulige.  
Som det ses af nedenstående graf, får klubben meget høje vurderinger af: 
stemningen i klubben, søde undervisere, glade elevheste, sikkerhed i 
gennemførelsen, forståelig og venlig kommunikation, synlig og tilgængelig 
bestyrelse.  
De punkter, brugerne vurderer under ”gennemsnitlig” er undervisningen er 
velorganiseret og undervisningen er udviklende.   
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Ifølge opstaldernes besvarelser, prioriterer de fleste af vores opstaldere gode folde 
og stalde, gode ridefaciliteter og ordnede forhold højest, når de vælger 
opstaldningssted: 
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Opstalderne roser i deres besvarelser gennemgående venligheden og 
pålideligheden hos personalet, positiv stemning i klubben, og at hestene føler sig 
tilpas på stedet.   Kritisk feedback gives for vedligehold af faciliteter, udebanerne, 
og tid i hallen (se nedenstående graf). 
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4.  Revideret 
regnskab 
forelægges til 
godkendelse 

Vedhæftes som bilag.  
Regnskabet godkendes, med anmærkning om at aktiver og passiver ikke går op.  
Dette undersøges.  
 
Positive punkter i regnskabet er at minilæsseren ikke har været så dyr i år, 
ridelejren, halmpille- og wrapforbruget.  Det mærkes positivt at Tina Jensen er 
blevet ansat i stalden.  
Opmærksomhedspunkter i regnskabet er dyrlægeregninger, vandforbrug, 
foderforbrug.    
 

5.  Fastsættelse af 
kontingent 

Uændret 

6.  Behandling af 
indkomne 
forslag 

Forslag 1: afstemninger på generalforsamlingen gennemføres fremover anonymt 
og skriftligt:  
Forslaget vedtages (ved håndsoprækning).   
Vedtægtsændringen indsendes efterfølgende, men træder i kraft med det samme.  
 
 
Forslag 2: Da det er svært at rekruttere bestyrelsesmedlemmer, foreslås det, at 
bestyrelsen fremover kan bestå enten af 5 eller 7 medlemmer.    
Forslaget vedtages enstemmigt. 
Der er personer som deltager i afstemningen over video.  Jf forslag 1 opstår der 
tvivl om det er tilladt jf vedtægterne at stemme over video, men da afstemningen 
er entydig, er spørgsmålet ikke relevant, og stemmerne over video medtages – det 
bemærkes at der skal fastsættes en procedure for dette i tilfælde af en tæt 
afstemning.   
 
Forslag 3: På generalforsamlinger uddeles ansvarsområder til de enkelte 
bestyrelsesmedlemmer.   De fremmødte kommer med forskellige input, og 
forslaget sendes til afstemning.   
Forslaget afvises med 25 til 5 stemmer. 
Bestyrelsen bemærker, at de gerne modtager input fra personalet til hvem de 
ønsker sig som kontaktperson.  
 

7.  Valg til 
bestyrelsen 

Anne-Louise Mostrup Ring er på valg - ønsker genvalg.  
Inger Bach er på valg – ønsker genvalg.  
Mette Stender er på valg - ønsker ikke genvalg.  
Nadia er på valg - ønsker ikke genvalg.  
Mille Schou er ikke på valg – ønsker at fortsætte. 
Mette Olin ønsker ikke genvalg.  
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Maria Sloth stiller op.  Maria er opstalder, og hendes datter går i elevskolen. 
Sarah Friis stiller op til valg.  Sarah er opstalder, og hendes datter går ligeledes i 
elevskolen. 
Maria Hass Madsen stiller op. Maria er ridefysioterapeut på Rosenholm rideskole. 
Christina Ryom Krogh stiller op.  Christina er opstalder på Rosenholm Rideklub, og 
hendes datter går på springhold.  
 
Da der er 7 kandidater, og 7 bestyrelsesposter, bortfalder behovet for afstemning. 
Alle kandidater tager imod deres valg.  
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8.  Valg af 
suppleanter til 
bestyrelsen 

Ingen stiller op. 
Det besluttes at bestyrelsen selv må konstituere suppleanter efterfølgende. 

9.  Valg af 
juniorrepræsent
ant og 
juniorsuppleant 

Hidtil har det været formanden, som juniorerne har valgt på et internt møde 
(indeværende år: Ann-Marie Aa)  
Det besluttes at juniorudvalget selv må konstituere en juniorrepræsentant til 
bestyrelsen.   
Juniorudvalget opmuntrer alle medlemmer under 18 år til at overveje om de vil 
blive aktive i juniorudvalget, der arrangerer forskellige events i løbet af året. Stor 
succes.  
 
Næste junioruvalgsmøde slåes op på facebook.   
Ved ønske om at træde ind i juniorudvalget på andre tidspunkter, kan man 
kontakte voksenrepræsentant Inger Bach 2288 5886, eller formand Ann-Marie Aa.  
 
Juniorudvalgets sodavandssalg sættes på pause pga. klager over dåser der ikke 
ryddes op.  Når det genoptages, opfordres alle til at smide pantdåser i de 
opstillede skraldeposer i ridehallen og foran privatstalden.  
 

10.  Kåring af 
dressur-, 
elevrytter-, og 
spring-champion 

 
Championatsvinder dressur 2024: Emilie Bækgaard Silvére på Lucifer Stengaard 
med 212 point   
Championatsvinder spring 2024 Laura Bøgeskov på BALOU'S BALLERINA 66 points. 
 
Championatsvinder Årets elevrytter 2024 (undtaget springhold) Victoria Egedal 
Nielsen point 78 
Årets hjælper 2024: Randi Dorthe Jensen: 27 point 
Du gør en forskel 2024: Anders Guldbæk  
Årets kammerat 2024: Silje Guldbæk  
 
Stævneudvalget vil gerne sige stort tillykke til alle vindere. 

Tusind tak til Charmor for de flotte rosetter til vores arrangementer. 
 
Championatslisterne for 2025 kan følges her: 
https://rork.dk/aktiviteter/staevner/championatsliste/ 
 
 

11.  Evt. Der var ikke noget til evt.  

 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Frork.dk%2Faktiviteter%2Fstaevner%2Fchampionatsliste%2F&data=05%7C02%7Cimbe%40aarhus.dk%7C17b336bb237f4b1ffd3908dd65327ff0%7C7d66e3797f9441f8a2bafc9740f2faa0%7C1%7C0%7C638777989762169809%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=oRIdouF7GVZO5FjYw9CpW0ljar8tJlY%2Fyjou8suTKyY%3D&reserved=0

